
Відбулося засідання старостату

Під час засідання старости обговорили питання: нарахування  додаткових балів до
стипендії активу академічної групи відповідно до положення  про стипендіальне
забезпечення та подання звітів про діяльність активу  академічних груп президенту
студпарламенту та звітування під час засідання  групи; організацію у коледжі флешмобу
до  дня вишиванки; про організацію у коледжі благодійного збору коштів в рамках 
фестивалю патріотичної пісні «Від серця до серця»; про підготовку до звіту про 
діяльність органів студентського самоврядування у 2022 -2023 н.р.

    

Працюємо злагоджено та систематично, підвищуємо якість  освіти разом у співпраці зі
студентськими лідерами!
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